

ASSOCIATION SYNDICALE OCEAN RIVER VILLAS

Potable Water Consumption (31/08/2025 - 30/09/2025)

Invoice Number	Lot Number	Invoice Date	Due Date
66796	ORVP-13	08/10/2025	08/10/2025
Lot Owner:	MR BENOIT AND MRS FABIENNE FOILLARD		
Address:	Ocean River Villas- Azuri- Lot 13		

Meter Reading Data

	Previous	Current
Date	31/08/2025	30/09/2025
Meter Reading	404 m ³	416 m ³

Last 3 Consumptions: 05/09/2025 - 7.000 m³ | 07/08/2025 - 6.000 m³ | 04/07/2025 - 5.000 m³ |

Amount Due

Item	Rate	Total
12 m ³ Consumed	Rs 34 per m ³	RS. 408.00
Total		RS. 408.00

Tariff Details

Official CWA Tariff 14. Please visit http://cwa.govmu.org for details.

Notes

This is an automated consumption notice informing you of your potable water consumption for the stated period. It is not an invoice. If your consumption seems abnormal, please have a qualified plumber check your system for water leaks and repair them as soon as possible. Water is precious, please help us save it. Clarifications? Please email us info@syndicode.net or phone Samantha on 59366420, Guillaume on 59377742 or Julien on 54946353.

Ceci est un avis de consommation automatisé vous informant de votre consommation d'eau potable pour la période indiquée. Ce n'est pas une facture. Si votre consommation vous semble anormale, demandez à un plombier qualifié de vérifier si votre système a des fuites et réparez-les dès que possible. L'eau est précieuse, aidez-nous à l'économiser.

Des précisions ? Écrivez-nous à l'adresse info@syndicode.net ou contactez Samantha au 5936 6420, Guillaume au 5937 7742, ou Julien au 5494 6353.